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Protokół nr RG.0002.35.2021 

z XXXV Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 2 grudnia 2021 r. 
 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. Obecnych 14 radnych. W posiedzeniu uczestniczyli również 

Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik. Lista obecności w załączniku. 

 

Przewodniczący rozpoczął od odczytania porządku obrad: 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 10.11.2021r. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 rok. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Kobiór 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale  

RG.0007.233.2021 Rady Gminy Kobiór z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Tychy realizacji zadania 

zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kobiór 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2022 rok 

14. Sprawy bieżące. 

15. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Wójt zawnioskował o rozszerzenie porządku obrad o rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie 

"Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych w Gminie Kobiór na lata 2018-2025 (od dnia 01.01.2018 do dnia 31.12.2025r. )" 

oraz w sprawie „zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasady ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych”. 

 

Kwestie "Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń 

Kanalizacyjnych w Gminie Kobiór na lata 2018-2025” były omawiane podczas posiedzenia komisji 

połączonych Rady Gminy w dniu 30.11.2021. 

Radni zagłosowali za dodaniem tego punktu do porządku obrad (14 głosów za). 
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Uchwała „w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych zasady ponoszenia odpłatności za 

pobyt w mieszkaniach chronionych” jest wnoszona na prośbę Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. 

Radni zagłosowali za dodaniem tego punktu do porządku obrad (14 głosów za). 

 

Dodane punkty porządku obrad otrzymują numery 14 i 15, następne punkty zostają przesunięte na 

kolejne pozycje. 

 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 10.11.2021r. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag (14 głosów za). 

 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze sprawy jakie miały miejsce w okresie od 11.11.2021 do 2.12.2021. 

 

Radny Andrzej Danek poprosił o potwierdzenie, że w rejonie planowane przedszkola ma powstać 

aż 60 miejsc parkingowych. Wójt wyjaśnił, że taka ilość miejsc parkingowych w okolicy jest 

wymagana do uzyskania pozwolenia na budowę. Nie wszystkie miejsca powstaną przy samym 

przedszkolu, dąży się do tego by na terenie działki z przedszkolem pozostało miejsce na plac 

zabaw. 

Radny Zygmunt Jaromin zapytał w jakim terminie planowana jest wymiana rurociągu przy ulicy 

Rolnej. Wójt odpowiedział, że rurociąg jest własnością RPWiK, a plany modernizacji można 

sprawdzić w rozpatrywanym na sesji programie. 

W odpowiedzi na pytania radnych Wójt wyjaśnił, że w związku z budową przedszkola wycięciu 

będzie musiała ulec część drzew przy ulicy Tuwima, która będzie droga pożarową. Zawnioskowano 

do pracowni projektowej by pozostawić jak najwięcej drzew. Z kolei nasadzenia zastępcze drzew są 

zawsze dokonywane jeśli decyzja starosty je nakazuje, ale nie zawsze jest to robione na tej samej 

działce.  

 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr RG.0007.231.2021 r. 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobiór na 2021 rok  oraz zmiany budżetu Gminy na 

2021 rok 

 

Skarbnik udzieliła objaśnień dotyczących zmian w budżecie. Jerzy Mazur – przewodniczący 

komisji finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Przewodniczący zawnioskował o dziesięciominutową przerwę w obradach z przyczyn 

organizacyjnych. 

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 

 

 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 – 2031 

 

Jerzy Mazur – przewodniczący komisji finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach 

 

Skarbnik poinformowała, że pożyczka jest związana z zadaniem „Zmiana systemu ogrzewania na 

ogrzewanie proekologiczne w budynkach mieszkalnych jednorodzinnych na terenie Gminy Kobiór 

w roku 2021 – 2023”. 

Jerzy Mazur – przewodniczący komisji finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Kobiór 

 

Przewodniczący przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Propozycją przyjęta podczas posiedzenia komisji połączonych Rady Gminy jest ustalenie 

wynagrodzenia Wójta na poziomie minimalnym opisanym w uzasadnieniu uchwały. Nie zgłoszono 

innych propozycji. 

Uchwała została przyjęta – 12 głosów za, 2 wstrzymujące się (C. Świerkot, M. Weintritt). 

 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w uchwale  

RG.0007.233.2021 Rady Gminy Kobiór z dnia 10 listopada 2021 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok 

 

Przewodniczący odczytał §1 uchwały. Jerzy Mazur – przewodniczący komisji finansów 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu jej składania za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej 

 

Bogdan Szpak - Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Bogdan Szpak - Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Tychy realizacji 

zadania zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy Kobiór 

 

Bogdan Szpak - Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok 

 

Dariusz Cuber - Przewodniczący komisji Koltury, Oświaty i Zdrowia poinformował, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

14. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie "Wieloletniego Planu Rozwoju i 

Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych w Gminie 

Kobiór na lata 2018-2025 (od dnia 01.01.2018 do dnia 31.12.2025r. )" 

 

Bogdan Szpak - Przewodniczący komisji Gospodarki Przestrzennej, Komunalnej i Rolnictwa 

poinformował, że program stanowiący załącznik do uchwały uzyskał pozytywną opinię komisji. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

15. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowych 

zasady ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach chronionych 

 

Bronisław Gembalczyk – radca prawny udzielił komentarza do rozpatrywanej uchwały. W dniu 26 

listopada wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia 

nieważności uchwały Nr RG.0007.235.2021 Rady Gminy Kobiór z dnia 10.11.2021r. w zakresie 

wyrazów: „ustaloną zgodnie z uchwałą Rady Gminy Kobiór nr RG.0007.123.2020 z 30.06.2021r. w 

sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Kobiór 

(Dz. Urz. Woj. Śl. Poz. 5551)”.  Termin rozstrzygnięcia upływa 16 grudnia, jest możliwość, że do 

tego czasu dokona się zmian w uchwale jak w przedstawionym projekcie. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

16. Sprawy bieżące 

 

Radny Andrzej Danek poprosił Wójta o omówienie kwestii poruszanych podczas wspomnianego w 

jego sprawozdaniu zebraniu Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii. 

Wójt po krótce nakreślił: 

Linia autobusu metropolitalnego M10 prawdopodobnie nie zostanie uruchomiona w roku 2022, 

jedną z przyczyn jest brak kierowców. 

W 2022 roku mają pojawić się ponownie środki z programu ograniczenia niskiej emisji, 

prawdopodobnie w kwocie podobnej jak w roku bieżącym. 

Ponadto omawiano kwestie gospodarki nieruchomościami, komunalizacji. 

 

17. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radna Paulina Myszor zwróciła uwagę na dziurę na ulicy centralnej. Wójt odpowiedział, że 

zostanie to zgłoszone do zarządu dróg wojewódzkich. 

 

18. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący zakończył sesję. 


